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Białe Błota, 17.10.2022 r. 

BRG.0002.11.2022 

 

Protokół z LXI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 17.10.2022 r.  

w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

Sesja trwała: od godziny 15:00 do godziny 17:48 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Katarzyna Tomicka 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke, Skarbnik Gminy Katarzyna 

Strzygocka-Kowalska, Sekretarz Gminy Ewa Galicka, Monika Dominikowska Kierownik 

Referatu Zamówień Publicznych, pracownicy Urzędu Gminy. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok, 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-

2034 

       5. Zakończenie obrad LXI Sesji VIII Kadencji. 

Ad 1. Otwarcie LXI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje w zakresie danych 

osobowych. 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Katarzyny Tomickiej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Katarzyny Tomickiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Piotr Mądrzyński, Łukasz Wyszomirski 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Katarzyna Tomicka. 

Swoją obecność zgłosiła radna Magdalena Burdanowska. 

Przewodniczący Rady Gminy odnotował przybycie radnego Łukasza Wyszomirskiego. 
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Ad. 3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Radna Magdalena Sznajder wniosła o wprowadzenie do porządku obrad tematu zaopatrzenia 

mieszkańców w opał na zimę i dystrybucji opału w Gminie Białe Błota. Zastępca Wójta Gminy 

Białe Błota Paweł Zuehlke nie wyraził zgody na wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. 

Radna zapowiedziała złożenie takiego wniosku do Urzędu (nagranie od 00:05:35 do 00:10:15). 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk 

Sykut, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Magdalena Sznajder 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Patrycja Harczenko-Staszewska 

 

NIEOBECNI (2) 

Kamilla Grzelak, Piotr Mądrzyński 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok (nagranie od 00:11:53 do 

00:24:42). 

 

Radni podjęli dyskusję nad propozycją zwiększenia środków przeznaczonych na sterylizację  

i kastrację kotów wolno żyjących. Odpowiedzi na pytania radnych udzielił Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska Daniel Kończak. Na zakończenie dyskusji Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski zaapelował  
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o rozliczenie kwoty przyznanej na realizację programu i umów. Poruszony został problem 

zgłaszania potrąconych zwierząt (nagranie od 00:24:42 do 00:34:00). 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska kontynuowała omawianie projektu uchwały, 

radni zadawali pytania w kwestii budowy zatok autobusowych na terenie Gminy Białe Błota. 

Odpowiedzi udzielili Kierownik Referatu Zamówień Publicznych Monika Dominikowska oraz 

pracownik Referatu Inwestycji Adam Idczak Inspektor ds. przygotowania i realizacji inwestycji 

(nagranie od 00:34:02 do 00:43:55). 

 

Obrady opuściła radna Patrycja Harczenko-Staszewska. 

 

W dalszej części omawiania projektu uchwały radni mieli pytania w kwestii instalacji systemu 

alarmowego w pomieszczeniu archiwum oraz montażu klimatyzatorów w budynkach urzędu. 

Wyjaśnień udzieliła Sekretarz Gminy Ewa Galicka (nagranie od 00:43:56 do 00:48:15). 

 

Radny Krzysztof Kocikowski zwrócił się do radnych obecnych na sali posiedzeń oraz do 

Przewodniczącego Rady Gminy z wnioskiem o pojedyncze zabieranie głosu (nagranie od 

00:43:56 do 00:48:15). 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła kolejne zmiany do uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok, w tym zadania wprowadzone na 

potrzeby Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej (nagranie od 00:50:13 do 00: 53:49). 

 

Kierownik Referatu Zamówień Publicznych Monika Dominikowska wyjaśniła kwestię 

konieczności wprowadzenia autopoprawek do omawianego projektu uchwały i zmian  

w zadaniach: „Budowa oświetlenia na ul. Bażanciej w Łochowicach”, „Budowa oświetlenia dróg 

na terenie sołectwa Przyłęki” oraz „Budowa oświetlenia przy przejściach dla pieszych na 

skrzyżowaniach ulic Centralnej i Barwinkowej oraz Szubińskiej i Barwinkowej w Białych 

Błotach”. W kwestii budowy punktów świetlnych głos zabrał także Zastępca Wójta Gminy Białe 

Błota Paweł Zuehlke. Kierownik Referatu Zamówień Publicznych przedstawiła przebieg  

i wyniki postępowania przetargowego. Zastępca Wójta zauważył, że dla części projektów kończy 

się pozwolenie na budowę. Radni podjęli dyskusję na temat finansowania inwestycji 

oświetleniowych ze środków funduszu sołeckiego i dofinansowań tych zadań z budżetu gminy 

(nagranie od 00:54:09 do 01:22:47). 

 

W temacie zadania „Doposażenie sal powstałych w ramach rozbudowy budynku Szkoły 

Podstawowej w Białych Błotach z przeznaczeniem na Gminne Centrum Kultury” wyjaśnień 

udzieliła Kierownik Referatu Zamówień Publicznych Monika Dominikowska, przybliżając 

kwestię postępowania przetargowego. Kierownik wskazała na konieczność przeniesienia 

środków z tegorocznego budżetu do WPF. Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke 

potwierdził, że wydatkowanie środków będzie w przyszłym roku. Radni odnieśli się do braku 

możliwości przeprowadzenia kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury. Głos w dyskusji zabrał 

radny Łukasz Wyszomirski (nagranie od 01:22:50 do 01:32:41). 
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Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut poruszając temat 

dokładania środków do inwestycji realizowanych z funduszu sołeckiego oraz przeniesienia 

środków na doposażenie GCK. Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski poparł stanowisko Wiceprzewodniczącego 

Henryka Sykuta. Radny Krzysztof Kocikowski zaproponował wypracowanie wspólnego 

stanowiska by zakończyć proces dofinansowywania z budżetu gminy zadań zgłaszanych  

z funduszy sołeckich. Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke poinformował, że od 

tego roku przy Urzędzie Gminy działa specjalna komisja, która bada zasadność złożonych 

wniosków (nagranie od 01:33:52 do 01:42:53). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził głosowanie nad 

autopoprawkami.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki wprowadzone przez Skarbnika Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk 

Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński 

 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk 
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Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.113.2022 zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały (nagranie od 

01:45:10 do 01:51:50). 

 

Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke odniósł się do zapowiedzi Przewodniczącego 

Rady Gminy Jacka Grzywacza, że będzie głosował za zdjęciem środków dla Gminnego Centrum 

Kultury. Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski zapytał o kwestię likwidacji stanowiska bibliotekarza. Odpowiedzi udzieliła 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka. Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek 

zauważyła, że na forach internetowych pojawiło się ogłoszenie, że Gminne Centrum Kultury 

poszukuje bibliotekarza (nagranie od 01:52:06 do 01:56:07). 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz, który wyjaśnił, że swoim 

wnioskiem chciałby zaprotestować przeciwko ograniczaniu Komisji Rewizyjnej możliwości 

przeprowadzenia kontroli w GCK. Przewodniczący złożył wniosek o wykreślenie z WPF 

zadania: „Doposażenie sal powstałych w ramach rozbudowy budynku Szkoły Podstawowej w 

Białych Błotach z przeznaczeniem na Gminne Centrum Kultury” (nagranie od 01:56:07 do 

01:57:48). 

 

Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa  

i Środowiska Łukasz Wyszomirski, odnosząc się do zarzucanej mu stronniczości (nagranie od 

01:57:49 do 01:59:04). 

 

Radna Maria Wolsztyńska zauważyła, że budowa GCK od samego początku budziła wśród 

radnych duże kontrowersje, głównie wśród radnych spoza Białych Błot, jeżeli omawiany 

wniosek zostanie podjęty to będzie to na szkodę mieszkańców tego sołectwa, radna zaapelowała, 

aby tego wniosku nie podejmować (nagranie od 01:59:41 do 02:01:49). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder zapytała, co jest 

przyczyną, że GCK nie wyraża zgody żeby przeprowadzić kontrolę, dlaczego nie można 

sprawdzić wydatkowania przekazywanych do GCK środków (nagranie od 02:01:59 do 

02:03:06). 
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Radny Krzysztof Michalak przyznał, że jeżeli Dyrektor GCK nie ma nic do ukrycia, to nie 

powinna bać się kontroli, jednak zdaniem radnego należy doposażyć GCK (nagranie od 02:03:17 

do 02:03:06). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski zauważył, że nie można finansować czegoś, czego nie można kontrolować, 

(nagranie od 02:04:42 do 02:06:10). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek uzupełniła, że rekrutacja na 

stanowisko bibliotekarza do Gminnego Centrum Kultury została ogłoszona 6 września (nagranie 

od 02:06:12 do 02:06:32). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder  przytoczyła wnioski 

pokontrolne NIK i informacje, że Gminne Centrum Kultury, jako jedyne, nie przedstawiło 

sprawozdania. Do tych uwag odniosła się Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska 

informując, że sprawozdanie zostało zamieszczone w części merytorycznej a nie finansowej. 

Skarbnik odniosła się do kwestii kontroli GCK (nagranie od 02:06:32 do 02:10:08). 

 

Radny Jacek Krzyżanowski poprosił o przegłosowanie tych środków (nagranie od 02:10:19 do 

02:10:52). 

 

Radny Krzysztof Michalak zauważył, że fakt, że Dyrektor GCK nie chce poddać się kontroli, 

rzutuje na całe GCK (nagranie od 02:10:53 do 02:11:17). 

 

Radna Maria Wolsztyńska stwierdziła, że nie można „karać” mieszkańców za te relacje między 

radnymi a Dyrekcją GCK (nagranie od 02:11:24 do 02:12:24). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut odniósł się do pisma Dyrektor 

GCK, wskazując, że w statucie gminy nie ma już zapisu, na który powołuje się Dyrektor. Odniósł 

się także do zarzutu stronniczości (nagranie od 02:12:30 do 02:15:36). 

 

Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke zauważył, że wyposażenie ma służyć 

mieszkańcom. Monika Dominikowska Kierownik Referatu Zamówień Publicznych wyjaśniła 

procedury dotyczące postępowania. Zastępca Wójta wskazał, że to Przewodniczący może 

uwzględnić wniosek Dyrektor albo go odrzucić (nagranie od 02:15:42 do 02:18:18). 

 

Głos zabrała radna Aleksandra Lubońska mówiąc, że jeżeli środki nie zostaną przegłosowane to 

pokrzywdzeni zostaną mieszkańcy całej gminy, do czego odniósł się Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski, który zaprotestował 

przeciwko przerzucaniu na radnych odpowiedzialności za tę sytuację. Radna Aleksandra 

Lubońska odpowiedziała, że kontrola powinna zostać przeprowadzona, na co Przewodniczący 

Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska zapytał, co radni mają zrobić, 

jeżeli Dyrektor nie zgodzi się na kontrolę (nagranie od 02:18:27 do 02:22:32). 
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Radny Krzysztof Kocikowski odwołał się do kwestii kontroli oraz pracy i uprawnień Komisji 

Rewizyjnej, Rada Gminy powinna wymóc konkretne działania ze strony Wójta, aby zakończyć 

konflikt i doprowadzić do kontroli jednostki (nagranie od 02:22:36 do 02:26:33). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski naświetlił sytuację z poprzednią kontrolą GCK, zaznaczając, że kontrola nie została 

siłowo wykonana, Komisja oczekiwała na działania Wójta, jednak nic się w tej sprawie nie 

zadziało. Tym razem sytuacja się nie powtórzy, są zaplanowane czynności dodatkowe (nagranie 

od 02:26:36 do 02:27:54). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził 10 min. przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz wycofał swój wniosek, zaznaczając, 

że głosował za powstaniem GCK i jego wyposażeniem (nagranie od 02:39:32 do 02:27:54). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut podsumował dyskusję, odniósł się 

do braku transparentności, wyraził nadzieję, że wspólnie z Urzędem, znalezione zostanie 

rozwiązanie, aby Komisja Rewizyjna mogła wykonać swoje statutowe czynności (nagranie od 

02:40:11 do 02:44:30). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Krzysztof Kocikowski, 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Anna Banaszek 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.114.2022 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034. 
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Ad. 5. Zakończenie obrad LXI Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odczytał wniosek radnej Magdaleny 

Sznajder, pod którym podpisali się także inni radni, o wprowadzenie przez Gminę Białe Błota 

dystrybucji opału (nagranie od 02:45:26 do 02:46:10). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz podziękował radnym za udział w sesji i zamknął 

obrady LXI Sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

             Białe Błota 

         /-/Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/30376/sesja-rady-w-dniu-poniedzia%C5%82ek-17-

pa%C5%BAdziernika-2022.htm 

 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

07.11.2022 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  


